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Verslag van de Algemene Leden Vergadering 
van de KNNV afd. Leiden e.o. gehouden op 

22 maart 2023 te Oegstgeest 
 
 

 
 

 

Aanwezig zijn: 
Eke van Batenburg, Anke Burgers, Peter van Helsdingen, Frank Kooper, 

Joop Kortselius, Stan van der Laan, Ineke Laroo, Ron Mes, Hermien 
Okker, Marco Roos, Jeannette Teunissen, Joop Vlieg, Jan Westgeest, 

Marco Witte, Hugo Woudenberg en Koen van Zoest. 
 

Afwezig met afmelding zijn:  
Bert Alt, Maddy van Holland, Marijke Hollander, Rinny Kooi, Els Löhr, Loes 

Mellink, Yvonne van Nierop, Andrien van Roon, dhr. en mw. Stemerdink, 
Philip Unger, Aaf Verkade en Lies van Zoest-Phaf. 

 
 

 
1.) Opening en vaststelling van de agenda 

Voorzitster Ineke Laroo opent de vergadering en heet de aanwezigen 

van harte welkom namens het bestuur. 
De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 

 
2.) Ingekomen stukken en mededelingen 

Secretaris Frank Kooper deelt mee dat elf leden zich voor deze 
bijeenkomst hebben afgemeld. 
Ook meldt hij dat de aloude zgn. Welkomstbrief voor nieuwe leden een 

wat meer informatieve inhoud en ‘warmere’ toonzetting gekregen 
heeft. 

Verder deelt hij mee dat het bestuur heeft uitgezocht hoe onze 
vereniging eigenlijk verzekerd is. Volgens het landelijke bureau van de 
KNNV zijn alle afdelingsbesturen verzekerd tegen 

bestuursaansprakelijkheid en hebben alle leden bij activiteiten in 
KNNV-verband een WA-verzekering. 

Naar aanleiding van een vraag over onze weekend-excursies meldt hij 
nog dat het landelijke bureau wel aandacht vraagt voor mogelijke 
risico’s bij afdelingsreizen (m.n. zgn. pakketreizen), maar daarvan is bij 

onze eventuele weekend-excursies geen sprake. 
De voorzitster meldt nog dat er in het bestuur aan wordt gedacht om 

niet meer elke maand een opsomming van aanstaande excursies e.d. 
(in zgn. platte tekst) rond te mailen, nu er inmiddels een zeer 
professionele, kleurrijke en uitnodigende website voorhanden is naast 

nog de specifieke rondmailing door de diverse werkgroepen zelf. 
Na de nodige discussie over de voors en tegens daarvan wordt 

afgesproken dat er onder de leden aandacht blijft worden gevraagd 
voor aanstaande excursies e.d. onder periodieke verwijzing naar de 



2 

 

website. ‘Plotselinge’ (dus zeer korte termijn-) activiteiten worden 

uiteraard – naast vermelding op de website – wel direct rondgemaild. 
Naar aanleiding van een vraag over de late toezending van de 

vergaderstukken meldt de secretaris dat de ALV zelf vanaf januari 
driemaal is aangekondigd, maar dat de stukken inderdaad minimaal 
een week eerder hadden moet worden verspreid. 

Tenslotte geeft de voorzitster te kennen, dat zij binnen niet al te lange 
tijd haar voorzitterschap zou willen overdragen en vraagt de 

aanwezigen om over mogelijke kandidaten na te denken. 

 
3.) concept-Verslag van de ALV van 18 mei 2022 

Het verslag zelf geeft geen aanleiding tot opmerkingen en/of vragen en 
wordt onder dankzegging aan de vorige secretaris goedgekeurd en 

vastgesteld. 
Naar aanleiding van het verslag: 

ten aanzien van de gevoerde brainstorming over de ingekomen reacties 
op de Enquête onder alle leden wordt gevraagd of er nog 
ontwikkelingen vallen te melden wat betreft bijvoorbeeld een 

werkgroep insecten en/of fotografie of de komende Omgevingswet.  
Bestuurslid Stan van der Laan meldt dat komend jaar de aandacht uit 

zal gaan naar het opzetten van een insectenwerkgroep. Ter plaatse 
biedt Joop Vlieg aan daar mee te willen helpen. Een bestuurslid of 
werkgroep natuurbescherming is niet direct aan de orde. 

Ook wordt gevraagd hoe eigenlijk de leeftijdsopbouw van de 

leden van onze vereniging is. Volgens het bestuur is dat slechts 
zeer ten dele bekend. Interessant is wel dat de gemiddelde 

leeftijd van de leden van de IVN lager uit valt, waarschijnlijk 

mede dankzij hun natuurgidsencursus). 
 

4.) concept-Verslag van het bestuur en de verslagen van de 
werkgroepen 

De verslagen worden goedgekeurd. 
In tegenstelling tot eerdere jaren is het bestuursjaarverslag nu tegelijk 

met het andere formele i.c. financieel verslag rondgemaild en niet 
tegelijk met de inhoudelijke werkgroepjaarverslagen in Bladgroen 

opgenomen. 
Die laatste blijken niet alleen qua inhoud (uiteraard) maar ook qua 
opzet en accenten divers te zijn. 

 
5.) Financiën 

a. Penningmeester Eke van Batenburg geeft een korte toelichting op 
het Financieel Verslag 2022 en de Begroting 2023. Hij zegt toe om 
de kosten van het gebruik van het ijsclub-gebouw uit te splitsen 

naar de werkgroepen als dat ook op de factuur is gedaan. 
b. De vergadering sluit zich met algemene stemmen aan bij de 

Verklaring van de kascommissie. 
c. Ron Mes (wederom) en Marco Witte verklaren zich bereid in het 

komende jaar als kascommissie te zullen optreden. De vergadering 

keurt de samenstelling van de kascommissie goed met algemene 
stemmen en applaus. 
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6.) Decharge van het bestuur over het beleid 2022 

Met algemene instemming en applaus verleent de vergadering het 
bestuur decharge over het gevoerde beleid in 2022. 

 
7.) Week van de Biodiversiteit 

Bestuurslid Stan schetst de eerste opzet van onze mogelijke 
activiteiten in die week, zowel inhoudelijk als qua communicatie en 
zegt op zoek te zijn naar gidsen en vraagt de vergadering naar ideeën 

en tips. 
De mogelijkheid wordt gesuggereerd om bij de deelname-opgave aan 

activiteiten niet-KNNV-leden voorrang te geven en te werken met één 
contact-mail-adres, wellicht secretaris@leiden.knnv.nl . 
Uit de vergadering worden als alternatieve excursielocaties nog 

Meijendel, Cronesteyn en De Horsten genoemd, waarvan de laatste 
wordt toegevoegd aan de basislijst. 

De voorzitster meldt nog dat zij in het kader van de aanstaande Week 
van de Invasieve Exoten in gesprek is met een eventuele spreekster. 

 
8.) Natuurbeschermingscommissie: oproep voor bemensing 

De voorzitster stelt dat wij onder die ‘paraplu’ in ieder geval al 

beschikken over een Paddenpatrouille en een Vissenmonitoring en stelt 
de vraag of wij daarnaast nog behoefte hebben en mogelijkheden zien 

voor Natuurbescherming in algemene zin. 
De secretaris geeft voorbeelden van ingekomen zeer diverse verzoeken 
ter zake en zegt die tot nu toe door te zenden – indien van toepassing 

– naar een specifieke werkgroep. 
Afgesproken wordt om die lijn maar aan te houden en de bedoelde 

externe verzoeken primair te blijven beoordelen vanuit onze 
inhoudelijke invalshoek. 

 
9.) Rondvraag en sluiting 

Gemeld wordt dat op 13 september a.s. een lezing zal worden 

gehouden door de bekende mycoloog Machiel Noordeloos over 
paddenstoelen (een verdere specificatie is nog onbekend). 

De voorzitster dankt de aanwezigen en sluit de Algemene Leden 
Vergadering. 
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